

Højrupgård Put & Take

Højrupvej 40 · 5750 Ringe · Tlf. +45 2561 5464

E-mail: hoejrugaard@vip.cybercity.dk · www.hoejrugaard.dk



Højrupgård Put & Take søer er beliggende på midtfn, i naturskønt område. Her finder du 18000 m² fiskevand, fordelt på 3 søer, + en børnesø på 1000 m² og fluestrøm på 450 m. Der er udsat fisk i størrelsen fra 1 - 10 kg. og bestanden suppleres dagligt. I fiskehytten er der mulighed for at købe en kop kaffe, der er automat salg af fiskegrej, slik, snack og drikke. Ved hytten forefindes også rense plads, fryser og toilet – også handicap venligt.

Hytte ferie: Vi udlejer dejlige 2 prs. hytter.

Pris 400,- pr. nat.

Islænderturridning: Tag konen, kæresten, naboen med og oplev vores skønne natur fra hesteryg.

Hø Hotel: Som noget nyt tilbyder vi græsfolde til det ridende folkefærd. Firma udflugt, fødselsdag: Fisk, rid og grillet gris.

Udlejning af fiskestænger: Pris 75,- incl. 1 stk. spinner.

Arrangementer: Der er mulighed for, at reservere den ene sø til et specialarrangement.

Primitiv Camping: I nærheden af søerne kan man slå sit telt op, for natten. Dette koster kr. 40,- pr. gæst pr. nat.

Hytteudlejning.

Nu også med pladser til campingvogne og autocampere



Højrupgård Put & Take liegt mitten auf Fünen in einem naturschönen Gebiet. Hier finden Sie 18000 m² Fischgewässer, verteilt auf drei Seen plus einen 1000 m² großen Kindersee und einen 450 m langen Fliegenstrom. Um optimale Angelbedingungen zu gewährleisten, setzen wir täglich Fische von 1 kg bis 10 kg aus. In der Fischerhütte kann man Kaffee kaufen, es gibt Verkaufsautomaten für Angelzubehör, Süßigkeiten, Snacks und Getränke. Bei der Hütte auch Reinigungsplatz, Gefriertruhe und Toilette – auch behindertenfreundlich.

Hüttenurlaub: Wir vermieten schöne Hütten für 2 Personen. Preis DKK 400 pro Nacht.

Ausritte auf Islandponys: Nehmen Sie Ihre Frau, Ihren Partner oder den Nachbarn mit und erleben Sie unsere schöne Natur vom Pferderücken. **Hø Hotel:** Als Neuheit bieten wir Graskoppeln für die Pferde der Reiter an. Betriebsausflüge, Geburtstagsfeiern: Angeln, Reiten und gegrilltes Ferkel.

Vermietung von Angelruten: Preis DKK 75,- einschl. 1 Stck. Spinner.

Veranstaltungen: Es ist möglich, einen der Seen für eine Sonderveranstaltung zu reservieren.

Primitives Camping: In der Nähe der Seen kann man sein Zelt für die Nacht aufschlagen. Preis 40 DKK pro Gast und Nacht.

Hüttenvermietung

Hüttenvermietung

Jetzt auch Stellplätze für Wohnwagen und Wohnmobile.

Priser/Preise/Prices

Timer/ Stunden/ Hours	Søerne/ Seen/ Lakes	Fluestrøm/ Fliegenstrom/ Fly stream	Antal fisk/ Anzahl Fische/ No. of fish
	DKK	DKK	DKK
3,5 t/s/h	135,-	155,-	5 stk.
6 t/s/h	200,-	225,-	9 stk.

Ret til ændringer forbeholdes/
Änderungen vorbehalten/
Subject to alterations

Åbningstider: Det er muligt at fiske hele året i Højrupgård's Put & Take søer, mellem solopgang og solnedgang.

Öffnungszeiten: In den Højrupgård's Put & Take Seen kann man das ganze Jahr über von Sonnenaufgang bis Sonnenuntergang fischen.

Opening hours: It is possible to fish all year round at Højrupgård's Put & Take lakes, between sunrise and sunset.



Højrupgård Put & Take lakes are situation in central Funen, in a beautiful area. Here you will find 18,000 m² of fishing water, comprising 3 lakes, plus a children's lake of 1,000 m² and a fly-fishing stretch of 450 m. To ensure optimal angling, fish from 1 kg to 10 kg are put out daily. At the fishing hut you can buy a cup of coffee, there is a vending machine for fishing tackle, sweets, snacks and beverages. Here too there is a fish-cleaning facility, freezer and toilet – also disabled-friendly.

Chalet holiday: We hire out attraction two-person chalets for Kr. 400,- per night.

Icelandic pony rides: Bring your wife, sweetheart, neighbour along and experience our lovely countryside on horseback.

Hø Hotel: As a new feature, we have grazing folds for those arriving on horseback. Company excursion, birthday: Fish, ride and grilled pork. Hire of fishing rods: Price Kr. 75,- incl. 1 spinner.

Events: It is possible to reserve one of the lakes for a special event

Primitive camping: You may put up your tent for the night in the vicinity of the lakes. This costs Kr. 40 per person per night.

Hire of chalets

Now also with pitches for caravans and autocampers.